
Referat bestyrelsesmøde i hf. Ellevang 01/04-2025 
Deltagere: Michael, Anita; Christina, Jan, Claus, John “referent” 

 

• Nyt fra formanden: Der har været en del opgaver igennem vinteren. 
Medlemmerne respekterer ikke kontortiderne. Michael glæder sig til ny 
sæson, og nyder generelt at være formand. 

• Nyt fra kassereren: Sidste sæsons regnskab er lukket med overskud, som 
retter op på forrige sæsons negative regnskab. Lejer er af vores advokat 
blevet opsagt, grundet konstante brud på vores vedtægter. Der har været 
brok fra to lejere, der ikke mener de skal betale det faste beløb 
”kontingent” men kun jordlodsleje. De er oplyst at det ikke er til diskussion, 
da det gælder alle lejere jævnfør vedtægter besluttet på generalforsamling 
for mange år tilbage.  

• Arbejdsdag: Ordnes veje ”Michael” Vejbump på hovedvejen skrabes fri og 
hæves ”John”. Containerpladser ordnes for ukrudt ”Claus” Opslagstavler 
males på bagsiden ”Claus” Der skal grilles pølser, Michael kontakter Ulla 
”Christina sørger for indkøb samt er tovholder på grill, Michael skaffer grill” 
Christina lægger hovedet i blød omkring smukkesering af skurvogn i 
fælleshave. 

• Havevandringer og bestyrelsesmøder: Der vil være havevandringer 
efterfulgt af bestyrelsesmøder første tirsdag i måneden, dette gælder hele 
sæsonen. 

• Bestyrelsesmøder 
• Forslag til generalforsamling, herunder brand i hf. Skovhøjen: Forslag om 

tvungen forsikring til byggerier med asbesttag ”John laver udkast”. Forslag 
om elektronisk kommunikation med medlemmerne, også vores eksterne 
samarbejdspartnere ” John laver udkast” Forbud mod plastikbeklædte 
drivhuse ”Michael laver udkast” 

• Vand. Afmontering af studser: Studser afmonteres når der lukkes for 
vandet 

• Evt: Ulovligt byggeri ”John sender brev til lejer” 


